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1.  Bij Kanttekeningen staat dat voor een gezamenlijk regionaal beleid er momenteel 

onvoldoende draagvlak bij de andere Westfriese gemeenten is.  

Wat is de achtergrond van het ontbreken van draagvlak? Het probleem is toch duidelijk 

en speelt niet alleen in onze gemeente. 

antwoord  Het gevoel van urgentie verschilt.  

Wij hopen dat de uitkomsten van het regionale onderzoek gaan bijdragen aan een 

gezamenlijk gevoel van urgentie op dit dossier. Wij verwachten de definitieve 

uitkomsten van dit onderzoek in Q1 2020.  

2. Een uniforme registratie. Ik heb het idee dat registratie in deze discussie in twee 

betekenissen wordt gebruikt. Dat werkt verwarrend.  

Bedoelt u hiermee een ruimere registratie dan alleen die op grond van de BPR? (Want 

die laatste geldt alleen voor personen die hier langer dan 4 maanden hier verblijven 

/zullen verblijven).  

Welke registraties gaat u dus aanleggen en voor wie? 

Antwoord In de evaluatie wordt hiermee bedoeld: een registratiesysteem (BRP), geïnspireerd op 

Model Westland (aanbeveling 9). Zie ook paragraaf 3.3 uit het evaluatierapport.  

 

Bij de verdere uitwerking van het registratiesysteem dat is geïnspireerd op Model 

Westland, komt een andere registratie aan de orde: het bijhouden van een 

nachtregister.  

3. Er is ook draagvlak voor de uniforme registratie bij de gemeente Hollands Kroon, staat 

in uw voorstel.  

Wil dit zeggen dat de beoogde samenwerking (het probleem houdt niet op bij de 

gemeentegrens, maar ook niet bij de regiogrens!) zich ook al buiten Westfriesland 

uitstrekt?   

Benadert u in deze ook andere gemeenten of alleen Hollands Kroon?   



 

 

Antwoord Uniformering van de registratie is opgenomen in het regionaal plan van aanpak voor 

heel Noord-Holland Noord. Niet wij, maar het Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland Noord 

benadert alle betrokken gemeenten.   

4. Denkt u nog steeds uit te komen met het beschikbaar gestelde budget 2020? 

Antwoord We bewaken het beschikbare budget. Als het nodig is, komen we met een voorstel naar 

de raad. We verwachten dat verhoging van het budget niet aan de orde is.  

 

 


